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15 srpna, 2022

Jak globalisté v čele s Rockefellery přebírají vládu nad
světem i zdravotní politikou (video)

necenzurovanapravda.cz/2022/08/jak-globaliste-v-cele-s-rockefellery-prebiraji-vladu-nad-svetem-i-zdravotni-
politikou-video

Pokud se zajímáte o to, kdo vládne světu – tedy alespoň tomu západnímu, k němuž nyní

údajně patříme – pak je třeba se podívat hodně vysoko. Jde to mimo vlády a všechny

známé organizace, které jsou jen loutkami v rukou mnohem mocnějších lidí v pozadí. Je

to již 50 let, co vyšla kniha, která rozkrývá převzetí moci Rockefellerů nad USA, ale

postupně se tento vliv přelil i na zbytek světa – zejména na EU a země Commonwealthu.

Nepochybuji o tom, že za investičními giganty jako je BlackRock a Vanguard, které vlastní

90% megakorporací, stojí opět Rockefellerové, spolu s Rothschildy a dalšími

superbohatými rodinami. Gates, Soros či Schwab jsou jen jejich loutkami, které pak mají

přímý vliv na loutky ve vládách.

Zajímavou analýzu toho, jak již více než 100 let klan Rockefellerů a banda jejich nohsledů

přebírá moc nad zdravotnictvím, nyní provedl dr. Mercola. Jeho analýza je sice poměrně

dlouhá, ale velmi zajímavá a okrajově zabíhá i mimo oblast zdravotnictví, neboť různé

plány globalistů vzájemně souvisí.

Pokud umíte dobře anglicky, můžete si rozhovor poslechnout v originále ve videu níže,

dále je pak překlad článku k rozhovoru:

V nedávném rozhovoru s Romanem Balmakovem z Facts Matter, podcastu The Epoch

Times, pojednávám o tom, jak byla americká medicína transformována Rockefellerovou a

https://necenzurovanapravda.cz/2022/08/jak-globaliste-v-cele-s-rockefellery-prebiraji-vladu-nad-svetem-i-zdravotni-politikou-video/
https://media.mercola.com/ImageServer/Public/2022/August/PDF/cdc-hiding-data-pdf.pdf
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Carnegieho nadací v roce 1910 a vytlačila celostní medicínu. Před touto dobou byla velmi

oblíbená přírodní medicína – využívající bylinky, homeopatika a celkovou výživu z

potravy.

Myslím, že je docela snadné vidět, že posun od holistické medicíny, která léčí základní

příčinu, k syntetickým lékům, které léčí pouze symptomy, je hnacím faktorem nárůstu

metabolických onemocnění. Ale než se pustím do příběhu, chci se podělit o neuvěřitelnou

studii publikovanou minulý měsíc, která zjistila, že 14 z 15 lidí ve Spojených státech není

metabolicky fit. Tato šokující analýza byla zveřejněna v Journal of the American College of

Cardiology.

Píšu novou knihu a první kapitola popisuje, jak Rockefeller dobyl americký lékařský

systém pomocí chytré kampaně, do níž jeho nadace v letech 1920 až 1930 strategicky

investovala 150 milionů dolarů do lékařských fakult a nemocnic. To dnes nemusí znít jako

mnoho, ale po očištění o inflaci je to dnes mezi 4 a 5 miliardami dolarů.

Tato investice mu zajistila kontrolu nad celým studijním plánem lékařské fakulty. Po roce

1910 byly všechny přírodní léčebné terapie zrušeny a nahrazeny výukou o lécích. Mnozí si

možná neuvědomují, že většina léků pochází z petrochemických produktů a ropa byla tím,

čím byl Rockefeller známý a na čem profitoval.

Když pochopíme, jak byla medicína od počátku zkažená, můžeme lépe porozumět

dnešním událostem. V mnoha ohledech jde o opakování základního procesu –

identifikace problému či nedostatku (ať už pravdivého nebo vymyšleného), proklamování

řešení, následné zbourání starého systému a jeho nahrazení novým.

Statistiky ukazují, že 14 z 15 dospělých Američanů je metabolicky nezdravých, což je

ohromující zjištění. Jak vysvětluji v rozhovoru, posledních 25 let jsem strávil výchovou lidí

o základech dobrého zdraví a varoval je před věcmi, které je podkopávají, včetně toxinů z

prostředí, stravy a drog.

Přestože jsem byl osočován jako „hlavní šiřitel dezinformací“ o COVIDu, útoky proti mně

začaly dlouho před pandemií, takže to pro mě není nic nového. Faktem je, že holistické

zdraví a výživa jsou největší hrozbou alopatické medicíny od jejího založení před 112 lety.

Od té doby, co úspěšně zakázali tyto koncepty na lékařských fakultách, potlačili znalosti o

výživě a přirozeném zdraví. Novinkou je, že nyní máme technologie, které na jedné straně

značně usnadňují potlačování a cenzuru informací a na druhé straně umožňují Big

Pharmě pokrýt informační prostor svou propagandou.

Konečným výsledkem je echo komora, kde již neexistuje různorodost názorů. To je

nebezpečné za všech okolností, ale zejména pokud jde o zdraví. Tyto technologické

pokroky také podpořily to, co profesor Matthias Desmet nazývá „hypnózou masové

formace“, to je psychologický stav nezbytný pro to, aby se totalitarismus skutečně ujal.
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Google je hlavním hráčem v tomto projektu sociálního inženýrství; 93 % online

vyhledávání po celém světě se provádí přes Google. To však nezahrnuje desítky dalších

vyhledávačů, které k přístupu k výsledkům používají aplikační programovací rozhraní

(API) společnosti Google, což znamená, že toto číslo je pravděpodobně kolem 95–96

%. Zpráva z roku 2022 zjistila, že 94 % všech vyhledávání na mobilních zařízeních a

tabletech pochází z Googlu.

Toto číslo je více než šokující. Prakticky každý, kdo používá internet, spoléhá na

vyhledávač Google. Prosím pochopte, že všechny informace jsou stále na cenzurovaných

webech, ale pokud nemáte index nebo klíč k jejich nalezení, jako by nikdy

neexistovaly. Google v tichosti implementoval verzi vypálení alexandrijské knihovny v 21.

století.

Do roku 2016 bylo vyhledávání informací online poměrně snadné. Cenzurováno bylo jen

velmi málo. Postupem času, a zejména v posledních šesti letech, však Google začal měnit

algoritmy k potlačení určitých typů informací, které konkurují Big Pharmě, Big Food a

dalším globalistickým zájmům.

Dnes toto informační omezení dosáhlo zenitu. Získání určitých informací může být velmi

obtížné a někdy musíte obejít štítky s upozorněním, že se chystáte číst něco, co bylo

„odhaleno“ a mohlo by vám ublížit, pokud se tím budete řídit, a přesměrovací zprávy,

které vám říkají, kam jít a co máte číst místo toho.

Jak již bylo zmíněno, magnát Standard Oil John D. Rockefeller se podílel na

zkorumpování lékařského systému tím, že přesunul zaměření od zdraví k léčbě příznaků

pomocí léků odvozených od petrochemie, čímž zajistil, že Lidé zůstali nemocní – někdy i

celý život.

Johnovým otcem byl William Avery Rockefeller, skutečný „prodejce hadího oleje“, který

se vydával za lékaře a prodával lidem své zbytečné tonikum „Rock Oil“ na rakovinu –

směs projímadla a ropy. Avery jednou přiznal, že podváděl, kdykoli k tomu dostal

příležitost. John D. se evidentně dobře naučil lekce duplicit a podvádění.

V roce 1901, po demontáži systému veřejné dopravy v USA a převzetí veřejného

vzdělávacího systému, se Rockefeller zaměřil na lékařský průmysl. Založil Rockefellerův

institut pro lékařský výzkum a jmenoval Dr. Simona Flexnera, profesora experimentální

patologie na University of Pennsylvania, jako jeho ředitele.

Flexnerův bratr Abraham byl pověřen Rockefellerem a Henry Pritchettem, tehdejším

prezidentem Carnegie Foundation, sepsat zprávu o stavu amerického lékařského

vzdělávacího systému. Jedním z cílů této studie, která se stala známou jako Flexnerova

zpráva, bylo zvýšit důvěryhodnost lékařské profese.

Nechvalně známá fráze „důvěřovat vědě“ propagovaná Faucim a dalšími pochází z této

zprávy, publikované v roce 1910, aby zdůraznila význam vědecké medicíny. Dopad

Flexnerovy zprávy na medicínu nelze přeceňovat, protože vyústila v kompletní a radikální

přepracování.
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Prakticky každá naturopatická terapie byla kriminalizována a zhruba polovina všech

lékařských fakult musela být uzavřena. Přírodní lékaři byli vytlačeni z podnikání a

nahrazeni lékaři provozujícími vědeckou medicínu. Přírodní prostředky a staré účinné

léčebné metody byly odmítnuty jako šarlatánství.

Jediné drogy považované za legitimní byly patentovatelné syntetické drogy vyvinuté ve

výzkumných střediscích ropného kartelu. Nový systém také vytvořil bariéry pro ženy, jimž

velmi ztěžoval vstup na lékařskou fakultu. K podobným změnám došlo také v

nemocnicích.

Prostřednictvím Rockefellerova institutu pro lékařský výzkum, Flexnerovy zprávy,

extravagantních darů strategickým partnerům a investic do farmaceutického průmyslu

získal Rockefeller bezprecedentní kontrolu nad celým lékařským systémem, od vzdělávání

a vědy až po nemocnice a farmaceutické společnosti.

John D. Rockefeller zemřel v roce 1937, ale jeho odkaz žije dál. K dnešnímu dni rodina

Rockefellerů vlastní přibližně 50 % všech farmaceutických společností a Rockefellerova

nadace hraje ústřední roli ve snaze globální kabaly zavést světovou totalitu.

Rockefellerova nadace nyní vede vývoj nového potravinového systému založeného na
syntetických a laboratorně vypěstovaných potravinách, které budou mít stejné zdravotní
účinky jako „nový a vylepšený“ alopatický medicínský systém zesnulého Johna D.
Rockefellera.

Například Rockefellerova nadace byla součástí Události 201, která stanovila autoritářskou

reakci na COVID, a v červenci 2020 zveřejnila koncepci „Reset the Table: Meeting the

Moment to Transform the US Food System“, která nastínila restrukturalizaci celého

potravinového systému. aby to bylo „férovější a spravedlivější“.

Podle nadace pandemie odhalila hluboce zakořeněné problémy v americkém

potravinovém systému, které potřebují „obnovení rovnováhy“, podobně jako Flexnerova

zpráva odhalila problémy v lékařském systému, který vyžaduje zásadní změnu.

Rockefellerova nadace nyní vede tlak na nový potravinový systém zaměřený na syntetické

a laboratorně pěstované potraviny, které budou mít stejné zdravotní účinky jako „nový a

vylepšený“ alopatický lékařský systém zesnulého Johna D.

Globalistická kabala, která zahrnuje Rockefellerovu nadaci, Světové ekonomické fórum

(WEF), Světovou zdravotnickou organizaci (WHO), Nadaci Billa a Melindy Gatesových a

mnoho dalších organizací a jednotlivců, před námi své společné plány nijak netají.

Jsou podrobně popsány ve veřejných zprávách, v rozhovorech, v článcích

mainstreamových médií a na výročním zasedání v Davosu. Takže pokud dáváte pozor a

věříte tomu, co vlastně říkají, můžete vědět, co přijde. Právě teď nám znovu a znovu říkají,

že potravinový systém nefunguje, že klimatické změny ničí produkci potravin, a že

abychom přežili, musíme si zvyknout jíst hmyz a pít vyčištěné odpadní vody.
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Gates vyzývá západní svět, aby se vzdal skutečného masa a přešel na maso z laboratoře, do

kterého samozřejmě také investuje. Nizozemsko a Kanada nyní zavádějí omezení dusíku,

která přivedou farmáře k bankrotu, a po celém světě záhadně hoří centra pro distribuci

potravin.

Jsou tu všechny známky umělé potravinové krize.

Demontují potravinový systém, aby jej nahradili patentovanými potravinami, stejně jako

Rockefeller před stoletím nahradil přírodní byliny a potraviny patentovatelnými

syntetickými chemikáliemi. Pokud tedy máte možnost, zásobte se potravinami, které

vydrží tři až šest měsíců i déle.

Kromě úmyslného ničení našich zásob potravin, abychom ospravedlnili agendu

„vybudovat lépe“ (heslo „build back better“), což je v podstatě kód pro zavedení globální

tyranie, čelíme také globální agendě zaměřené na záchranu co největšího počtu životů,

které lze zničit.

A to včetně dětí. Koncem června 2022 se Spojené státy staly první zemí na světě, která

udělila povolení k nouzovému použití (EUA) pro vakcínu COVID společností Pfizer a

Moderna pro kojence ve věku 6 měsíců po děti ve věku 5 let. Food and Drug

Administration udělila EEA 17. června a následující den Centru pro kontrolu a prevenci

nemocí doporučila, aby se všechny malé děti nechaly očkovat co nejdříve.

Smutnou realitou je, že regulátoři jsou absolutní podvod. Chtějí, abyste věřili, že existují

vládní agentury, které se starají o vaše blaho, ale ve skutečnosti jsou jen zástěrkou pro

farmaceutický průmysl. Šokující je, že se neštítí ani obětovat děti, aby maximalizovali

zisky pro své pány, kteří tahají za nitky.

Zřejmým důvodem, proč to dělají, je to, že výrobci vakcín proti COVID chtějí, aby byla

vakcína zahrnuta do očkovacího schématu pro děti. Když k tomu dojde, budou trvale

imunní vůči nárokům na poškození zdraví a smrt a již se nemusí spoléhat na EEA.

Jedná se o stejný typ ochrany odpovědnosti, který mají v rámci EHP, ale aby se odstranila

propast mezi ochranou odpovědnosti EHP a trvalou ochranou odpovědnosti, musí

zahrnout původce do schématu očkování dětí. EEA pro kojence a malé děti byla

nezbytným krokem tímto směrem. Čas ukáže, kolik dětí bude tímto rozhodnutím

poškozeno nebo zabito.

Pokud je profil vedlejších účinků podobný profilu dospělých, za rok nebo dva uvidíme

desítky tisíc dětských úmrtí. Naštěstí zatím vakcínu dostala pouze 2 % malých dětí v

USA. I mnozí rodiče, kteří se klidně nechali očkovat, si nyní uvědomují, že něco není v

pořádku.

Očkování dětí proti COVID-19 je tím nejodpornějším rozhodnutím, jaké kdy americká

medicína učinila. Je to víc než šokující. To zřejmě tuší i američtí lékaři, kteří se odmítli

aplikace genových injekcí malým dětem účastnit, takže na očkování těchto amerických

dětí byli najati Číňané. Ale ono se není čemu divit.
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Ve skutečnosti to bylo předvídatelné, protože tyto agentury jsou skrz naskrz

zkorumpované a dokázaly, že jsou se zkorumpované, také během pandemie COVID.

Bioetika neexistuje. Lidská morálka je vyhozena z okna.

Vše, na čem záleží, je ovládnutí nejnovější inovace Big Pharmy, technologie přenosu genů,

se kterou si transhumanistická kabala hodlá časem pohrát, aby dosáhla své nelidské

utopie. Chce spojit lidi se stroji.

Chtějí, aby byly naše mozky propojeny s cloudem, aby naše myšlenky mohly být

monitorovány a nepochybně „opravovány“ vnějším zdrojem. The Great Reset není jen

reset našeho finančního systému a našeho potravinového systému, ale i znovuobjevením

lidského druhu.

Jedna z věcí, která nám dává naději, je, že nyní vidíme jasné důkazy o podvodu, což je

jediná věc, která by mohla porušit pevnou ochranu odpovědnosti, kterou tyto společnosti

dostaly.

V září 2021 skupina s názvem Public Health and Medical Professionals for Transparency

(PHMPT) podala žádost o svobodný přístup k informacím (FOIA) u FDA o získání

dokumentace používané ke schválení Comirnaty (Pfizer), včetně údajů o bezpečnosti a

účinnosti, zpráv o nežádoucích účincích. a seznamy aktivních a neaktivních složek.

Když FDA ani po měsíci neodpověděla na žádost FOIA, PHMPT zažaloval. FDA a Pfizer

požádaly soud, aby jim dal nejprve 55 a poté 75 let na vydání všech záznamů, ale byly

zamítnuty. Ve výsledku získáváme zhruba 55 000 stran měsíčně. Všechny je najdete na

PHMPT.org (pozn.: zde na stránkách průběžně nejzajímavější odtajněné informace také

zveřejňuji).

Tranše dokumentů společnosti Pfizer vydaná v březnu 2022 obsahovala neuvěřitelných

devět stran zaznamenaných vedlejších účinků – celkem 158 000! Věděli, že vakcína

způsobuje srdeční problémy, myokarditidu, mrtvici, krevní sraženiny, neurologické

problémy – ať už to bylo cokoli, bylo to tam. Ale neřekli to veřejnosti a ani FDA.

Svým způsobem je tento případ podobný případu Vioxx. Merck věděl, že lék způsobuje

smrtelné srdeční problémy, ale tyto informace roky zatajoval – z finančních důvodů.

Vioxx byl senzační lék, který vydělal 2,5 miliardy dolarů ročně. V době, kdy FDA stáhla

drogu z trhu, způsobil již nejméně 60 000 úmrtí.

Na druhou stranu vakcíny proti COVID jsou největšími trháky v historii medicíny. V roce

2021 Pfizer vydělal 36,7 miliardy dolarů z injekcí, Moderna 17,7 miliardy dolarů. Pro rok

2022 očekávají celkový obrat 51 miliard dolarů.

Merck byl ochoten obětovat 60 000 životů za roční zisk 2,5 miliardy dolarů, což je ve

srovnání s vakcínami COVID směšné. Není divu, že uznaný počet poškození zdraví a

úmrtí způsobených vakcínami COVID se zdá být neomezený.  Stručně řečeno, tato

sobecká rozhodnutí zaměřená na zisk nejsou ničím novým. Je to jen měřítko, které jsme

nikdy předtím neviděli.
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Společnost Pfizer daleko předčí zločiny a zisky společnosti Merck, protože společnost

plánuje tržby ve výši 32 miliard dolarů za vakcínu proti COVID jen letos a dalších 22

miliard dolarů na perorální léčbu COVID-19 Paxlovidem. A letos společnost očekává

celosvětové tržby ve výši více než 50 miliard dolarů jen z těchto dvou léků na léčbu COVID

19. Společné příjmy společnosti za rok 2022 pravděpodobně překročí 100 miliard dolarů!

Náš právní systém je bohužel téměř stejně zvrácený jako náš regulační systém, ale pokud

bychom nějakým způsobem dosáhli nestranného soudu a společnost Pfizer by byla

odsouzena za podvod, společnost by ztratila veškerou ochranu odpovědnosti a mohla by

nést finanční odpovědnost za jakékoli poškození zdraví nebo smrt způsobenými jeho

přípravky, přičemž škody pravděpodobně dosahují bilionů dolarů.

Mezitím  nás čekají těžké časy. Vlády budou pravděpodobně i nadále prosazovat další

vakcíny mRNA, WHO bude pokračovat ve svém uchopení moci při kontrole zdravotních

rozhodnutí po celém světě, nedostatek potravin se pravděpodobně stane realitou, cenzura

pravdy bude pokračovat a lidé, které známe a milujeme, kteří vakcíny dostali, mohou

trpět a zemřít.

Mohlo by se to zhoršovat další dva tři roky, možná déle. Připravte se tedy na všechno,

mentálně, emocionálně, fyzicky i materiálně. Stejně jako globální kabala touží po Velkém

resetu, my musíme toužit po Velkém odmítnutí jejich plánů.

Mnoho systémů je třeba demontovat a znovu postavit, zejména naše regulační, finanční,

vzdělávací a lékařské systémy, ale musíme je znovu vybudovat my, občané každého

národa, ne technokratičtí, transhumanističtí miliardáři, kteří věří, že je to správné, a že

vláda patří pouze jim.

To vše bude vyžadovat čas a úsilí, ale dá se to zvládnout. Takže vám doporučuji, abyste

zjistili, jakou roli můžete a chcete hrát, jakmile budou misantropičtí globalisté svrženi ze

svých piedestalů a začne skutečná rekonstrukce.

K uvedené analýze současné situace od dr. Mercoly jen dodávám, že pro zmaření plánů

globalistů je bezpodmínečně nutné, aby většina lidí pochopila, co se děje. Připomínám, že

stále je zde ona spící menšina, jejíž podstatnou část je třeba „probudit.“

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 11 Průměrně: 5]

 

 

 

 

 

 


